
Referat af Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 

14.12.2021 kl. 17.30 til 18.15  

Skype møde 

 

Til stede: Mia Finnemann Schultz (MF), Charlotte Aspeheim Schmidt (CS), Anthony Verniere (AV), 

Rune Rasmussen (RR), Anna Recinella (AR), Anders Bang-Petersen (AB)  

Afbud: Rikke Hansen (RK), Thomas Kjeldsen (TK), Eva Vermehren (EV), Flemming Mortensen (FM,) 

Janne Karpf (Skype) (JK), Ellen Pauner (EP) elevråd, Bertram Bischoff elevråd (BB) 

 

Dagsorden:  

Tid Punkter Forberedelse 

1.  
 Godkendelse af dagsorden og referat.  
 

Punkt 1 og punkt 6 eneste dagsordenspunkter.  

De øvrige punkter udsættes til næste møde 

2.  

Vi får besøg af velfærdsdirektør i 
Allerød Kommune, Morten Bøgelund, 
om BSUs godkendelse af tidsplan, 
udbud og pædagogisk grundlag. 
Rammer for kommunikation 
fremadrettet.   

Se punkt 4 i referatet her:  

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-

referater/udvalg/dagsorden?agendaid=7cc92baa-c106-

4f32-a8ae-8eb17a7204df&searchText= 

 

Punktet udsættes 

   

3.  

Meddelelser fra elever, medarbejdere, 
ledelse, formand (15 min) 
Nyt om Blovstrød som Børne- og 
Læringsby udgår pga orientering v. 
Morten 

Elever: Ingen punkter 

Medarbejdere: Ingen punkter 

Ledelse: 

- Nødpasning for 20-25 børn før og efter jul. I 

undervisningstiden har hvert hold 1 lærer og 1 

pædagog, og i SFO tiden har hvert hold 1 

pædagog 

- Indskrivningstallet for kommende 0. kl. tyder på 3 

0. kl.  i det nye skoleår 2022-2023 

- Færdiggørelsen af Blovstrød Børne- og Læringsbys 

udearealer er forsinket 

 

 

https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater/udvalg/dagsorden?agendaid=7cc92baa-c106-4f32-a8ae-8eb17a7204df&searchText
https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater/udvalg/dagsorden?agendaid=7cc92baa-c106-4f32-a8ae-8eb17a7204df&searchText
https://www.alleroed.dk/politik/dagsordener-og-referater/udvalg/dagsorden?agendaid=7cc92baa-c106-4f32-a8ae-8eb17a7204df&searchText


Formand: Ingen punkter 

4.  
Sikker trafik omkring Blovstrød Skole 

Læs oplægget som er sendt som bilag. Vi drøfter 
indholdet og eventuelle tiltag – formidling og eventuel 
involvering  af elevråd og kontaktforældre. 
Punktet udsættes 

5.  Behandling af nyt forslag til princip om 
sponsorater  

Læs forslaget til nyt princip. Kort drøftelse og evt 
beslutning. 
Punktet udsættes 

6.  Planlægning af det udsatte 
kontaktforældremøde 

Kontaktforældremødet har 2 hovedemner: 
1) Kontaktforældre rollen – opsamling, overlevering 

af årshjul på tværs af årgangene mm. 
2) Drøftelse af Trafiksikkerhed. Forskellige ordninger 

ift. trafiksikkerheden over Kongevejen? Fx ”gå-
busser” dvs. flere børn med færre voksne? 

 
Punktet tages op igen på arbejdsdagen d. 14. januar. 
Principper og beskrivelser ift. hovedemnerne sendes med 
remindere i Aula til  kontaktforældre. 
AB sender reminder før jul og i løbet af uge 1 

7.  
Program til arbejdsdagen 14-1-22 

Emner som kandiderer til dagsorden: Valg til 
skolebestyrelsen, kommunikation, sikker trafik og princip 
for sund kost.  
Punktet udsættes 

8.  Evt høringssvar effektiviseringskatalog 
 

Punktet udsættes 

9.  Evt 
 

Ingen punkter 

 

OBS: Valgbestyrelsen mødes d. 14. januar inden bestyrelsesarbejdsdagen begynder (Anna, Mia og 

Charlotte) 


